
 
 
Protokoll styrelsemöte 6/2022 Extrainsatt 

 

Tid: 5 maj 2022 kl. 19.00 

Plats: Teams 

 

Närvarande: Mats Wicander, Jan Helgesson, Solveig Marklund, Theres Lindström, Lars 

Marklund, Robin Arnmark, Maritha Nordström, Lasse Feiff, Malin Månsson 

 

Frånvarande: Marielle Lindström 

 

Gråmarkerade punkter hanterades inte 

 

1. Mötet öppnas 

Ordförande Mats Wicander öppnade mötet och hälsade alla välkomna 

 

2. Val av Sekreterare och Justerare för mötet 

Sekreterare: Maritha 

Justerare: Lars M 

 

3. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes 

 

4. Föregående protokoll 

Fg protokoll, nr 5 samt protokoll från kongressen är utskickade. 

 

5. Rapporter 

A. Ledningens rapport, MW, MN 

 

B. Tävlingsansvarig, ML, MW 

-Upplägg Årets Hund, Greyhound/Whippet League 

Diskuterades förslag avseende Årets Hund och en Greyhound/Whippet Leauge, 

beslutades att gå vidare med förslagen där Årets Hund ska utgå från en 

beräkningsmodell som Bo Ländin tagit fram. De 5 bästa i resp. kategori ska nomineras. 

Greyhound/Whippet League ska vara en tävling där alla hundar oavsett klass ska kunna 

vara med och samla poäng i olika kategorier, se bilaga. 

Definitivt beslut, efter ytterligare beredning, kommer att ske vid nästa ordinarie 

styrelsemöte den 24/5 

 

-Inbjudningar, sällskapen uppmanas att göra klart sina inbjudningar även för tävlingarna 

i juli och augusti. För juni ska inbjudan vara inskickad till SHCF senast den 15 maj. 

 

C. Framtidsgruppen, JH 

Janne sammanställer de handlingsplaner som sällskapen har skickat in och FS ska gå 

igenom dem för att ta fram en gemensam plan framåt. 

 

D. Banansvarig, LM, RA 

-Banbesiktningar, Cimbria, VHS och 7HS har skickat in sina besiktningsprotokoll. 

 

E. Hemsideansvarig, TL 

 

F. Registeransvarig tävling/resultat, LM, ML 

 



 
 
G. Registeransvarig registrering nya hundar, TL 

 

H. Kommunikationsansvarig, TL 

 

I.GDPR-ansvarig, MN 

 

J. Utbildningsansvarig, MM, TL 

 

K. Domaransvarig, MW 

-VHS föreslår att Maria Blomkvist utses till A-domare 

FS beslut: Maria Blomkvist utses till A-domare, stort grattis Maria! 

 

L. Statistik, LM 

 

M. Ansvarig Internationella relationer, MW 

 

6. Styrelsens arbete 

6.1.6/2022 SM 2022, JH  
 

7. Ekonomisk rapport 

304 000 kronor på kontot 

 

8. Skrivelser 

8.6.7/2022  

 

9. Övriga frågor 

Avtackning av avgående styrelsemedlemmar, Solveig kommer att skickas blommor till de 

som lämnade styrelsen. 

-Fysisk träff planeras för FS under SM-veckan. 

 

10. Kalendarium 2022 

Nästa möte blir den 24 maj klockan 19 via teams 

 

11. Mötet avslutas 

Mats tackade för engagemanget och avslutade mötet 

 

 

 

 

 

 

 

 


